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일시 출국 재학생 및 복학 신청자 입국지원 계획 변경 공지[!]

 한국내 코로나19 확산 상황이 심각하며 해외 입국자로부터 변이 바이러스 발생 등의 문제로 교육부와 

광주광역시청의 정책 변화가 발생(2021. 1. 8.)하여 부득이 입국지원 계획을 다음과 같이 변경하오니, 유

학생 여러분의 양해를 바라며 적극적인 협조를 부탁 드립니다.  

  1. 알림사항

    1) 해외 입국 모든 외국인은 입국 시 PCR음성 확인서 제출 의무: 2021.01.08.(금) 00시부터 시행

      - 제출기준: 출발일 기준 72시간 이내 발급한 확인서

      - 검사기관: 모든 검사기관 인정, 단 영문으로 작성된 원본 제출

      - 제출방법: 출발일 기준 72시간 이내 발급한 PCR음성확인서를 검역단계에서 제출

        ※ 항공편 탑승 시 항공사 측에서 제시(미소지 시 탑승 불허), 입국 후 검역단계에서 원본 제출

    2) 교육부 정책에 따라 2020학년도 동계 방학 중 일시 출국자는 가급적 휴학을 권고함(입국 자제)

    3) 본교 원격수업 실시 여부: 원격수업 계획은 있으나, 각 과목의 담당 교수의 재량이 크기 때문에 

100% 모든 과목이 원격수업을 한다고는 확정할 수 없으며 상황이 안정되면 수업방식이 즉각 변

경되기 때문에 수업일수 1/4선 이내 출결을 하여야 함

  

  2. 격리방법: 2021-1학기 기숙사입사 신청자 – 기숙사 자가격리

              외부거주자 – 외부 자가격리: 입국 전 외부 상세 주소 국제협력팀에 보고[!]

  3. 입국지원 경로: 인천공항 → 송정역 → 5.18교육관(코로나1차 검사) → 즉시 격리장소 이동(결과대

기) → ‘음성’학생 격리 지속 → 13일 후 2차 코로나 검사 → 격리해제

     ※ 현재 확진자 치료센터 병상 부족으로 해외입국자 코로나 검사 후 결과대기까지 격리장소 제공이 

불가능하여 부득이 코로나 검사 후 즉시 자가격리장소 이동하므로 격리기간동안 특히! 단독 격리가 

될 수 있도록 주의하셔야 합니다!!!!

  4. 격리 식대

    가. 기숙사 자가격리자

      1) 비용: 674,000원(격리 숙박비 224,000원, 격리 식대 450,000원)

      2) 납부기간: 격리 종료 후 지정기간(2020.03.20.~03.25 예정)

      3) 납부방법: 지정계좌(숙박비, 식대 각각 별도의 계좌에 입금)에 납부하여야 함(계좌번호 등 구체

적인 방법은 기숙사에서 안내 예정)

   나. 외부거주자: 격리기간 동안의 식량 구비, 절대 외출 불가

     ※ 외부거주 숙소에서 자가격리가 가능하여야 입국이 가능함(집주인의 동의가 필요하며 학생 본인

이 해결하여야 함)

  5. 항공일정 제출기간: ~ 2021. 1. 30.

    가. 제출서류: 서약서(JEPG 파일), 입국 항공일정표(항공편명, 출발시간, 도착시간, 도착지 포함) 

    나. 제출방법: 중국 – 이암기 조교(QQ그룹을 통해서 수합) / 중국 외 – 각 담당 선생님

      ※ 반드시 픽업지정 기간의 항공편을 예매하여야 함 
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  6. 입국기간

    가. 일시출국 신청 재학생: 2021. 2. 20. ~ 3. 1.

    나. 복학생: 2021. 2. 26. ~ 3. 7.

  7. 기타 사항

    - 반드시 입국 지원 기간내에 입국하여 자가격리를 실시하여야 합니다. 또한, 격리 기간 중 지침 미

준수로 인한 손해배상 청구 등의 불이익 및 사법처리 등의 일체의 책임은 학생 본인에게 있음을 

양지하여 주시기 바랍니다.

    - 광주광역시청 행정명령 변경(해외입국자 1차 코로나 검사 후 결과 대기시간 없이 즉시 자가격리 

장소로 이동)에 따라 ‘음성’결과 여부가 확실치 않은 유학생 전원을 기숙사에서 자가격리하여 확진

자 발생할 경우 확산 문제가 심각함을 고려하지 않을 수 없습니다. 또한 교육부에서는 1인 단독 

거소지가 확보된 유학생만 입국을 허가하도록 권고하고 있으며 가급적 입국을 자제해달라는 공문

을 각 대학에 발송하였습니다.

    - 학교에서는 교육부와 광주광역시청의 정책을 준수하고, 유학생의 안전 보장을 위해 부득이 시급하

게 변경하여 결정한 정책이므로 시시각각 변하는 계획에 대하여 유학생 여러분도 고충이 많겠지

만, 본 교 또한 쉽지 않은 결정이었음을 이해하여 여러분의 적극적인 협조를 바랍니다. 

  8. 격리숙소(그린빌리지) 시설

     

외관

내부시설(공용욕실, 공용화장실)

  

 

2021. 1. 8.

대외협력처 국제협력팀
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临时出国在校生以及复学申请留学生入境支援方案变更通知[!]

    随着韩国国内新冠肺炎扩散情况严重并且海外入境者所发生的变异病毒等的扩散，教育部和光州广域市政

府的政策上发生了变化（以2021. 1. 8为准），因此，不得已将入境支援方案改为如下内容，希望各位留学生

谅解，并给予积极协助。

  1. 告知事项
    1) 海外入境的所有外国人入境时有提交PCR阴性确认书义务: 自2021.01.08.(五) 00时开始施行

      - 提交标准: 以出发日为准72小时以内发放的确认书
      - 检查机关: 所有检查机关认可，提交仅用英文写成的原件

      - 提交方法: 以出发日为准，在检疫阶段提交72小时以内签发的PCR阴性确认书
        ※ 搭乘航班时需向航空公司出示（未出示时不准登机）, 入境后在检疫阶段提交原件

    2) 根据教育部的政策，2020学年寒假期临时出国者尽量休学（入境自制）

    3) 本校线上授课实施与否: 虽有线上授课的计划，但由于各科任课教授的决定权较大，不能确定100%

       所有科目都进行线上授课，如果情况稳定，授课方式会立即改变，所以授课天数1/4以内必须出席。

  

  2. 隔离方法: 2021-1学期申请宿舍入住学生 – 在宿舍进行自我隔离

              外住学生 – 外住自我隔离: 入境前须向国际交流科报告自己外住的详细韩文地址[!]

  3. 入境步骤: 仁川机场 → 到达松汀驿 → 5.18教育馆(核酸检测) → 立即到隔离场所移动(结果等待) → ‘阴
性’学生隔离持续 → 过13天后进行第二次核酸检测 → 隔离解除

     ※目前因确诊者治疗中心的病床不足，海外入境者在检查后无法提供隔离场所直至等待结果，不得已在检
查后立即移动到自我隔离的场所，因此，在隔离期间尤其要注意进行单独隔离!!!!

  4. 隔离费用

    甲. 宿舍隔离学生

      1) 费用: 674,000韩元(隔离住宿费 224,000韩币, 隔离餐费 450,000韩币)

      2) 缴纳期间: 隔离结束后指定时间内(2020.03.20.~03.25 预计)

      3) 缴纳方法: 指定账号(住宿费，餐费，缴纳至各自指定的账号)(缴费账号等具体事项将由宿舍告知)

    乙. 外住隔离学生: 隔离期间的食品须提前准备, 绝对不能外出（保健所将提供应急食品套装）

      ※ 只有在本人外居场所可以进行自我隔离的情况下，才能入境（需要房主同意，学生本人解决）

  5. 机票信息提交时间: 2021. 1. 30.

  가. 提交材料: 责任书(JEPG 文件), 入境航班信息(航班号, 出发时间, 到达时间, 到达地)，外住详细地址

  나. 提交方法: 按照先到先得的原则，中国学生一概通过QQ群提交至“李岩奇助教” ！！

      ※必须购买指定时间内的航班 

      ※同一入境日最多只能支援9名的入境(按先到先得的顺序，9个名额受理满时，绝对不许购买相应日的航

班！人满日期一发生将立即通过QQ群通知。

      ※必须至少在16:00之内到达仁川机场，以便于乘坐最晚20:00之前的KTX(检测后立即移动，因此16:00

以后到达仁川的话，会凌晨到达宿舍，到时候无法安排宿舍管理员)



- 4 -

  6. 入境支援时间
    甲. 申请临时出境的在校生: 2021. 2. 20. ~ 3. 1.

    乙. 复学生: 2021. 2. 26. ~ 3. 7.

  7. 其他

    - 必须在规定的入境支援期间内入境并进行自我隔离。并且, 隔离期间因不遵守隔离规定而发生的罚款和

司法查理等一切不利后果，均由学生本人自行承担，请大家一定注意。

    - 根据光州广域市政府的行政命令变更（海外入境者第一次核酸检测后无等待时间，立即前往自我隔离场
所），"阴性"结果不明确的情况下，留学生全部在宿舍自我隔离的话，发生确诊者时不能不考虑扩散问
题多么严重。另外，教育部建议只有确保一人单独居住地的留学生才能入境，并向各所大学发送了留学
生入境自制劝告的公函。

    - 学校遵守教育部和光州广域市政府的政策，为保障留学生的安全，不得已紧急变更决定的方案，因此对
于时刻变化的计划，留学生朋友们虽然也有很多苦衷，但本校也非常不容易的决定，希望大家能够理解

并给予各位的积极配合。

   8. 隔离场所(绿色家园) 设施

     

外观

内部设施(公共浴室，公共卫生间)

  
  

 

2021. 1. 8.

对外合作处 国际交流科
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Notice of Entry Support for Foreign Students in 1st semester of 2021

Due to the serious spread of Corona19 in Korea and the policy change of the Ministry of Education 
and Gwangju (2021.1.8), we have to change our immigration plan as follows, so please understand 
and cooperate.

1. Notice
 1)All foreigners entering foreign countries are required to submit PCR voice confirmation upon arrival: 
    o Effective 12:00 am, on January 8, 2021(KST)
    o A proof of a negative COVID-19 test (PCR) must be issued within 72 hours of departure date
    o The test result issued from the testing organization agency at the country of departure. 
      and, it must be original and in English.

※ A proof of a negative COVID-19 test (PCR) must be presented to the airline personnel when 
a passenger boards an aircraft. Boarding will not be permitted for foreign passengers without a 
negative COVID-19 test result issued within 72 hours.

 2) In accordance with the Ministry of Education's policy, temporary outbound travelers due to the 
2020 winter vacation are advised to take a leave of absence (refrain from entering the 
country).

  3) Online classes : Online class plans are available, but online classes may not be available 
according to curricula for each major, so 100% online classes cannot be confirmed, and if 
the situation stabilizes, they will be changed to face-to-face classes immediately, so 
attendance should be within 1/4 of class days.

2. Self-Quarantine

 1) 2021-1st semester dormitory applicants – Dormitory self-quarantine

 2) External Residents – Self-quarantine at home

    ※ Report the detailed address to International affairs Team before arrival[!]

3. Entry support: Incheon Airport → Sonjeong train station (get on a KTX on your own) 

                 → 5.18 Education Center (covid 19 1st Inspection) 

                 → Immediately move to quarantine site (result waiting) 

                 → Continuous isolation of 'negative' students 

                 → Second Covid-19 Inspection after 13 days → Release quarantine

※ Due to a shortage of available sickbeds in the hospitals and care centers, so it is impossible 

to provide quarantine sites for foreign entrants to wait for results after COVID-19 tests. therefore, 

Special care must be taken to ensure isolation during the isolation period, as self-isolated 

locations immediately after COVID-19 tests.

  
  
4. Expense of Quarantine

1) Dormitory self-quarantine 

   - Cost : 674,000 won (224,000 won for accommodation, 450,000 won for meals)

   - Payment period: Designated period after quarantine ends (2020.03.20~03.25 scheduled)

   - Payment: Payment must be made to the designated account 

              ***deposit into a separate account for accommodation and meals.

              ***details such as account number will be notified at the dormitory.
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2) External Residents – Self-quarantine at home

  -during quarantine, Never go out and food supply is absolutely prohibited.

   ***Entry is allowed only when isolation is possible from outside residence

      (requires consent from the house owner and must be handled by the student himself)

5. Flight schedule submission period: ~21.1.30.

   A. Submission documents: Pledge (JEPG file), Arrival itinerary (including flight name, departure   

            time, arrival time, and destination)

   B. Submission: Non-China – Each teacher in charge

   ※ You must book a flight for the designated period of pick-up.

6. Arrival period of entry

  A. Students who apply for temporary departure: 2021. 2. 20.~3. 1.

  B. Returning-student: 2021. 2. 26. ~ 3. 7.

7. others

    - All students must enter the country within the immigration support period and conduct 

self-quarantine. Also, please be aware that the student himself/herself is responsible for 

any disadvantages such as a claim for damages due to non-compliance with the guidelines 

during the quarantine period and for judicial proceedings.

    - According to the change in the administrative order of Gwangju City Hall (the result of the 

1st Corona test is immediately moved to a self-isolation place without waiting time), all 

students who are not sure whether or not the result of 'negative' are isolated from their 

dormitories and the problem is serious. In addition, the Ministry of Education recommends 

that only international students who have a single residence be allowed to enter the 

country, and has sent an official notice to each university to refrain from entering the 

country as much as possible.

    - Since the school has decided to comply with the policies of the Ministry of Education and 

Gwangju City Hall and urgently change the policy to ensure the safety of international 

students, international students will have many difficulties, but I hope that this school will 

actively cooperate with you. 

 

8. quarantine accommodation facilities

  

外观

内部设施(公共浴室，公共卫生间)

  

2021. 1. 8. International Cooperation Team 


